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1. Velkommen og bordet rundt (refereres ikke) 

Grundet sammenfald med accepttest blev mødet opdelt og fokuseret på 

nedenstående punkter. Vi fortsætter med resten på næste møde d. 7. juni 2023. 

Fra bordet rundt: 

Fokus på to problemer opstået i Surf ifm. releases. Trine tager dem med til 

Systematic. 

2. FBS Faggruppen: Prioritering og arbejdsform 

I kort form fra snakken omkring arbejdet i FBS Faggruppen: 

Der ønskes et bedre overblik for FBS Faggruppen ift. eksisterende ændringsønsker 

især med fokus på at bevare overblikket når ”nye” ændringsønsker prioriteres ind i 

eksisterende prioritering. Trine undersøger mulighederne. 

Trine dobbelttjekker status på opsamlingsindsatsen der håndterede en række 

ændringer rettet imod PLC. 

At der har været færre ændringsønsker at behandle på det seneste kan hænge 

sammen med, at opmærksomheden er rettet imod udbuddet, den generelle 

ressourcesituation samt at vi er på bagsiden af fx ØiRintegrationen, der kastede 

mange ændringsønsker af sig. 

3. Ændringsønsker 

Værge/børnelåner/ØiRproblemstillingen: Jf. efterfølgende mail så fortsætter vi i regi 

af FBS Faggruppen med denne. 

4. Evt. 

Emailverifikationsfunktionen giver fortsat problemer. Der blev udtrykt ønske om, at 

det i det mindste bliver muligt at slå funktionen til/fra lokalt. Trine tager den med 

Systematic. 


